
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 26. august 2024 på FUS 
Deltagere: 

• Marianne Blomstrøm (Afd. Fussingsvej) 
• Carina Lindberg Nielsen (Afd. Fussingsvej)  
• Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej/Fussingsvej) 
• Julie Bæk Krog (Spec. Afd.) 
• Anne Poulsen (Afd. Kildegade) 
• Eva Olsen (afd. Fussingsvej) 
• (Elev fra Fussingsvej) 
• (Elev fra Lindvigsvej) 
• (Elev fra Kildegade) 
• Betina Vium Andersson (Medarbejder) 
• Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 
• Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 
• Katja Andersen (Ledelse)  
• Dorthe Mølgaard Mathiassen (Ledelse) referent 

Afbud:  
• (Elev fra Fussingsvej) 
• (Elev fra Lindvigsvej) 
• (Elev fra Kildegade) 
• Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej/Fussingsvej) 

 
Fraværende uden afbud:  

 

Punkt 0 Konstituering af bestyrelsen kl. 17.00-17.10 
Formand: Marianne Blomstrøm   

Næstformand: Carina Lindberg Nielsen 

Begge melder deres fortsatte kandidatur og vælges af en enig bestyrelse.  

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.10-17.15 
Velkomst v. Fmd. Marianne Blomstrøm   
 
Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 



 

   

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 v/ Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 
 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

Punktet udgår, da der ikke har været valg til elevrådet endnu. 

 

Punkt 3 Godkendelse af årshjul for skolebestyrelsen kl. 17.15-17.25 
(medsendt som bilag) 
v. skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Bestyrelsen godkender årshjulet.  

 

Punkt 4 Gennemgang af forretningsorden 17.25-17.40 (medsendt som 
bilag) 
v. Fmd. Marianne Blomstrøm   

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Ændringer:  

- Næstformanden er ordstyrer; hvis næstformand er mødeleder, vælges 
en ordstyrer blandt de forældrevalgte.  
 

- Drøftelse af suppleanter – der ændres i vedtægterne, så der står: 
”Suppleanter indkaldes ikke, medmindre det er længere tids fravær.  
 

- Vedr. skolens forbrug ændres fra konkrete måneder til to gange årligt.  
 

 

Punkt 5 Orientering fra bestyrelsen & ledelsen kl. 17.40-18.10 (delvist 
lukket punkt)  
v. Fmd. Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

• Organisatorisk ændring: Indtil andet er besluttet om Horsens Byskole, 
er der en afdelingsleder på både Lindvigsvej og på Kildegade. 



 

   

Sureyya er på Lindvigsvej, og der er opslået en stilling på Kildegade; 
pt. er Sussi og Christina konstituerede på Kildegade.  
 

• Opstart på skoleåret Det har været en rigtig god opstart på skoleåret. 
Vi startede ud med oplæg af Søs & Nanna om klasserumsledelse for 
alt det pædagogiske personale. Resten af ugen stod på møder og 
klargøring til eleverne – der er blevet lagt mange timer i, at eleverne 
skulle møde ind til læringsindbydende lokaler.  Alle afdelinger har fået 
75.000 kr. til læringsplancher/folie. Der er kommet nye møbler i Fase 
2. Det er det sidste fra program til elevløft (2019). De penge, der er til 
rest er givet til møbler til de resterende afdelinger med lidt ekstra til 
Lindvigsvej og Fase 1. Det har givet god arbejdsro, at møblerne ikke 
længere kan flyttes rundt.   
 

• Nyansættelser Der er fastansat en lærer på Lin, Julie. I Fase 1 er 
Emma ansat som lærer og Line som pædagog i Fase 2 er Eva og 
Morten ansat. Der er skabt et samarbejde med Højvangsskolen om en 
matematikvejleder, Shila. 

 
• Elevtal Der har været elevafgang op til sommerferien. Lin 136 elever, 

Kil 123, Fus 571, special 88.  
  

• Ansættelsessamtaler Der er anden runde til afdelingslederstillingen på 
Kil, onsdag.  

  
• Den politisk proces SUU har holdt møde i dag. Referat fra mødet er 

ikke offentliggjort på nuværende tidspunkt, så udvalgets beslutning 
afventes fortsat. Den politiske proces har ikke været god for 
organisationen som helhed, for arbejdsmiljøet eller for samarbejdet på 
tværs. Ledelsen har stor opmærksomhed på processen herfra og 
påvirkningen af organisationen og kerneopgaven. 

 
• Fotografering af SB-medlemmer Der ønskes fotografering af SB fra 

den 5.-12 sept. fra kl. 8.30-14 i personalerummet. Fotos hænges op 
på alle tre matrikler 



 

   

 
• Andet Skolebestyrelsesformand inviteres fremover med til 

skoleudviklingssamtalen. Næstformand kan træde til som suppleant.  

 

• Der er placeret en sekretær på alle matrikler. (Sandie på Lin, Tatiana 
på Kil) Tanja Ebbestrup er ansat som administrativ leder.  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

 

Pause kl. 18.10 -18.40 
 
 
Punkt 7 Drøftelse af trafik kl. 18.40 – 19.10 
v. Fmd. Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

På Fussingsvej er der udfordringer med trafikken om morgenen, og der er 
udsendt forældrebrev fra skoleleder.  Der er desuden taget kontakt til 
politiet. Mandag morgen opleves særlig slem.  

Kan tøjcontaineren ved udkørslen på parkeringspladsen tættest på 
børnehave blive flyttet? Den hindrer godt udsyn.  

Positiv nudging – sedler i forruden.  

På Lindvigsvej er der fokus fra SSA og en medarbejder 

På Kildegade er der ingen udfordringer, Bakkeskolens personale står 
derude om tager imod børn med bus, det hjælper muligvis. 

Når de mørkere morgener kommer, går SB og ledelse ud og anviser god 
adfærd. Torsdag den 26.9 og mandag den 30.9.  

Forslag om gå-bus fra Fængslet drøftet som et forslag 

 

Punkt 8 Drøftelse af mobilhotel  
v. Fmd. og skoleleder Katja Andersen  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 



 

   

Punktet udsættes. Carina følger op i SFO.  

 

Punkt 9 Drøftelse af principper kl. 19.25 – 19.35 
v. Fmd. og skoleleder Katja Andersen 
 

a) Principper for lejrskole & skolerejser (medsendt som bilag) 
 
Princippet vedtages med følgende ændringer for Specialafdelingen: Der 
er brug for at kunne regulere i hvem, der deltager fra special Fase 2, så 
det kun er de ældste elever. Der indskrives de ældste elever i princippet. 
Drøftelse af personalesammensætning på lejrskolen – tages senere i 
Leder-TR regi. 
Der laves en ændring ift. økonomi i skolens personalefolder.  

 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 
Evt. kl. 19.35-19.40 
Heidi: 8.-9.klasses tilladelse til at forlade skolen. Hvor langt væk fra skolen, 
må eleverne bevæge sig. KKA følger op hos juristen.  

 

Eva: Spørgsmål vedr. 6. årg. og status: Alle på nær en fra KIL er begyndt på 
Fussingsvej efter sommerferien.  

 

Eva: Trivselsmålingen må vi tale højt om det gode resultat, som Byskolen 
leverede? KKA: Det må man gerne, det er ikke hemmeligt.  

 

 
 

Henvendelser kl. 19.40? 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

Næste ordinære møde den 30.9.2024 på Fussingsvej  
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